
Rønnehegnet, afd. 9 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 02. oktober 20019. 

 
 
Tilstede: 
 

Inge-Lise Hansen – ILH 

Robert Jensen - RJ 

  Poul Hansen – PH 

Tenna Pedersen - TP 

Anette Høstrup Rugg – AHR 

    Lone Jespersen – LJ 

    Pia Mannich Sørensen -PMS 

    Kaj Pejstrup – KP 

    Anne Marie Kortbek Eriksen - AME 

 
     

Fraværende: 
 

 
Kopi: Øjba. 
 
 
Dagsorden: 
 
Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

Ad. 2 Godkendelse af referat 
Ad. 3 Beboerhenvendelser (kl. 18.30 - 19.00) 
Ad. 4 Driftscenteret 
Ad. 5 Østjysk Bolig 

Ad. 6 Opfølgninger af beslutninger 
Ad. 7 Post 
Ad. 8 Budget og regnskab 

Ad. 9 Kondirum 

Ad. 10 Fælleshus 

Ad. 11 Gæsteværelser 
Ad. 12 Aktiviteter 

a. Diverse Arrangementer 
b. Onsdagsklub 

c. Mandeklubben 

Ad. 13 Selskabsbestyrelsen 

Ad. 14 GF 

Ad. 15 Næste møde 

Ad. 16 EVT. 



 
Godkendelse af dagsorden: 
 
Godkendt 
 
Godkendelse af referat: 
 
Godkendt  

 
Beboerhenvendelser: 
 
Der har været 2 henvendelser vedr. kondirum. 
 
Der har været 1 henvendelse vedr. leje af fælleshuset. 
 
Der har været 1 henvendelse med 2 forslag: 
        -Forslag 1: Går ud på at man til afdelingsmødet tilmelder sig spisning efter mødet. 
Tilmelding er ikke til selve mødet, men til spisningen efterfølgende. Dette er en praksis der 
føres i mange andre afdelinger i andre boligforeninger. 
        -Forslag 2: Går ud på at man beskærer afdelingens æbletræer i gårdene, da der ligger 
æbler og flyder rigtigt mange steder. 
 
 
Driftscenteret 
 
Intet 
 
OJBA: 
 
Vi mangler at få et tilbud på polish af gulv, samt maling af radiatorer, gulvpaneler og evt. døre 
i fælleshuset. 
 
Hvor langt er vi med udskiftning af kupler i vores udendørslamper? (Der er gået 3 år, siden 
det startede.) 
 
 
Opfølgninger af beslutninger: 
 
Vi har fået renset sandet på legepladserne og der er blevet sprøjtet på en enkelt legeplads, 
med noget kattene ikke kan lide lugten af, der skulle modvirke at kattene bruger legepladsen 
som toilet. Der er dog observeret ny katteafføring på den legeplads, der er blevet sprøjtet 
med produktet. 
 
 
 



Post: 
 
Læst igennem. 
 
Budget og regnskab 

 
Intet 
 
 
Kondirum: 
 
Der er blevet gjort rent og der bliver sat et nyt askebæger op udendørs. 
 
 
Fælleshus: 
 
 
 
Gæsteværelser: 
 
 
Aktiviteter: 
 
A diverse arrangementer 
      
     -Der kommer en fællesspisning onsdag d. 20. november. 
 
 
B Onsdagsklubben 

    - Mødes fortsat hver onsdag, der er plads til nye medlemmer. 
C  Hygge, leg og spil 
     -starter snart op igen 

D  Mindfulness 

     -Har afholdt åbent hus. 
 
 
 
Selskabsbestyrelsen: 
Der er møde 30. oktober 2019. 
 
 
 
Grundejerforeningen: 
 
Vi søger 2 beboere fra Tilst Søndervej (etape 4), der ønsker at sidde i den grundejerforening 



der hører til Tilst Søndervej. 
 
Desuden er der 2 pladser i grundejerforeningen, der hører til Havkærvænget (etape 1,2 og 3). 
 
 
Næste møde: 
 
Onsdag den 6. november 2019. 
 
 
Evt: 
 
Kom og mød bestyrelsen til Fyraftensmøde torsdag d. 24. oktober kl 16-17:30 i Fælleshuset. 
 
 
 
 
 
For referat: TP 

 
Tilst den 02. oktober 2019. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


